
Michelko a Baránek na Košickom proteste:
Dobrý večer Edo, ešte si nič nepochopil? Je
čas odísť z Únie a to nehovorím ako žiadny
„dezolát!“
- CZ24 News | 29. října 2022

SLOVENSKO: Na včerajšom proteste Slovensko na 1. mieste v Košiciach, vystúpili okrem
Jána Baráneka, Právnička Adriana Krajníková, politológ Roman Michelko, bývalý šéf URSO
Jozef Holjenčík, či bratia Matyinkovci, ktorý založili sociálnu platformu Znovu Spolu, či
Milan Markovič, ktorý Slovensko roky zabával svojou skvelou satirou vo Večeroch Milana
Markoviča.

Na proteste bolo podľa odhadov zúčastnených 8 tisíc ľudí. Náš kolega spovedal v dave aj ľudí, ktorí
unisono odpovedali, že ich na zhromaždenie dohnal nielen hnev na súčasnú vládnu garnitúru, ale
najmä strach a obavy z toho, ako zvládnu prežiť čoraz vyššie ceny a platby spojené s bývaním.

Michelko
Vo svojom prejave okrem iného uviedol, že súčasné politické strany sklamali na celej čiare a je čas,
aby sa k slovu dostali občiansky aktivisti a občania samotní. Poukázal na to, že práve „vláda mrzkej
lúzy,“ na obyčajných ľudí a ich záujmy „zvysoka kašlú.“ Lebo omnoho dôležitejšia je pre nich servilita
ku globálnym mocnostiam. Akciaschopnosť Hegerovej menšiny, je podľa politológa nulová. „Ak
vláda považuje za svoj najväčší úspech to, že sa jej podarí otvoriť schôdzu v parlamente,
potom si naozaj nemá k čomu gratiulovať,“ dodal Roman Michelko.

„V čase, keď nám hrozí úplný kolaps zdravotníctva, priemyslu a podnikov, keď ľudia žijú v
strachu z toho, ako a za čo prežijú túto zimu, sa správajú akoby nič. Takže:

Dobrý večer Heger, ešte si to stále nepochopil?“

Roman Michelko, politológ

Michelko záverom odporučil celej vláde okamžite odísť a prenechať starostlivosť o krajinu a jej ľud
niekomu, kto nie je esenciou amatérstva, arogancie, nadutosti a neschopnosti.

Ján Baránek ako organizátor predstúpil pred dav viackrát. V jednom zo svojich krátkych vstupov
povedal, že je čas vystúpiť z EÚ, pretože podľa neho už nejde o demokratické spoločenstvo, ale o
pakt, v ktorom sa chudobnejšie krajiny stávajú doslova „kolóniou,“ tých bohatších. Podotkol, že na
vystúpenie z Únie nevyzýva, ako „dezolát,“ ale ako človek, ktorý sa dlhé roky zaoberal zahraničnou
politikou a taktiež roky pôsobil ako zahraničný komentátor v Slovenskom rozhlase.
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